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tnterpelacja migdzysesyjna

Moja interpelaga dotyczy podjgcia dzialart w zakresie remontu

nawierzchni chodnik6w przy ul. Energetyk6w i ul. Chemik6w.

Zadanre wi4ze sig z koniecznodci4 poprawy parametr6w technicznych

w/w nawierzchni, poniewa| sq, w bardzo zlej kondycji i zagtalaj4

bezpieczeristwu poruszaj4cych sig tam os6b.

Wykonanie tego zadarja wptynie

mieszkaric6w tych ulic.
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